
 

  
Utses att justera Sonny Persson (S) 
Justeringens plats och tid  Paragrafer §§ 15-19  
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Stellan Hedendahl 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Elving Andersson 
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Sonny Persson 
 

BEVIS och ANSLAG om justeringens tillkännagivande 

Sammanträde Vänortskommittén 2021-09-09 
Förvaras hos Kommunledningskontoret, Stadshuset 
Anmäls till  Kommunfullmäktige 2021-10-13 
  
  
Underskrift ………………………………………… 
 Annika Thorström 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09  
 

 
Sammanträde Vänortskommittén  
Plats och tid Sammanträdesrum Varvet/ distans kl.16:30-17:20 
  
Ledamöter Elving Andersson (C), Ordförande 

Christina Nilsson (KD), 1:e vice ordförande, deltar på distans 

Jaana Järvitalo (V) 

 
Tjänstgörande ersättare Sonny Persson (S) för Louise Åsenfors (S), deltar på distans 

John Alexandersson (SD) för Anders Andersson (SD), deltar på distans 

 
Ersättare David Höglund Velasquez (V) 

 
Övriga Stellan Hedendahl, kultur och fritid 

Ing-Marie Lagneus, barn och utbildning 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 15 Dnr KS 283886  

Upprop samt val av justerande 

Sammanfattning 

Upprop förrättas och justerande utses. 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar 

 

att utse Sonny Persson till justerare. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16 Dnr KS 271133  

Vänortskommitténs ekonomi, se sammanställning 

Sammanfattning 

Ekonomisk sammanställning har skickats med i kallelsen. Elving Andersson och Stellan 

Hedendahl informerar om ekonomin.  

 

På grund av pandemin kommer inga ungdomsutbyten att ske. Det gör att kommittén 

kommer att ha ett beräknat överskott vid årets slut på ca 200 000 kr. 

 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar 

 

att godkänna redovisningen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 17 Dnr KS 271134  

Vänortskommitténs ungdomsutbyte 

Sammanfattning 

Stellan Hedendahl berättade om ungdomsutbytet. På grund av pandemin kommer inga 

resor att ske. I stället kommer både grundskolan och gymnasiet att ha digitala möten 

med Japan. En handelsklass ifrån Agneberg, Uddevalla Gymnasieskola, HA20 samt en 

nionde klass ifrån Ramnerödsskolan. Cirka 60 svenska och 80 japanska elever ifrån 

Okazaki Commercial High School förbereder sig för fullt med ett digitalt utbyte 

måndag 27 september. 

 

Gymnasieklassen ska presentera sina UF-företag, Ung Företagsamhet, och 9:e klassen 

ska presentera sin skola samt Uddevalla. Godis har skickats till de japanska eleverna 

och de svenska eleverna ska få godis tillbaka för att ge utbytet lite mer ”guldkant”. 

 

Ing-Marie Lagneus har skickat en förfrågan till den japanska ambassaden, Mr Seiichi 

Sakata. Frågan är om vi redan nu kan planera för en ”plan-B” inför nästa år som innebär 

ett studiebesök för eleverna att få besöka japanska ambassaden ifall det inte går att resa 

till Japan. 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar 

 

att godkänna redovisningen. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 18 Dnr KS 285280  

Vänortskommittén informerar om resor och möten 

Sammanfattning 

Vänortsmöte med de nordiska vänorterna planeras 7 – 8 oktober i Skien. 

Frågor som kommer att diskuteras är bland annat vänortsavtalet samt 

vänortskonferensen i Skien 2022. Föreningen Norden kommer också att lyfta frågan om 

en ny broschyr. 

Deltagare från Uddevalla kommer att vara Elving Andersson, Christina Nilsson, Ing-

Marie Lagneus, Stellan Hedendahl samt för Föreningen Norden Alf Gillberg. 

 

 

Dagarna före midsommar fick Uddevalla besök av Lisa Saperston som sitter i styrelsen 

för Culver City sister city committé. Uddevalla och Culver City har haft flera 

kontakter och besöket var för att lära sig mer om varandras städer. Lisa Saperston 

fick se Uddevalla och träffade representanter för bland annat kommunledning. 

Kontakterna kommer att fortsätta. Ännu finns inga beslut om att städerna ska bli 

vänorter.  
 

 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar 

 

att godkänna informationen. 

 

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-09-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 19 Dnr KS 2021/00096  

Inbjudan från Thisted till ungdomar som vill skriva en bok 

Sammanfattning 

Bokprojektet drivs av Thisted, Danmark.  

 

Boken kommer att bli en antologi med berättelser och/eller bilder hur unga upplever 

pandemin. I Uddevalla har vi på annonserat i Bohuslänningen, skrivit på hemsidan och 

sociala medier mm. Tyvärr är det få inskickade bidrag.  

 

Tiden för att skicka in bidrag har förlängts. Sista dag för inlämning är 20 september. Vi 

har kontaktat personer som kan hjälpa till att sprida informationen om boken. Boken 

beräknas vara klar både som e-bok och som tryckt bok under våren 2022. 

 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar 

 

att godkänna informationen. 

 

 

 

 


